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Het opvangen van fretten blijft alleen mogelijk als wij voldoende opvang capaciteit 
hebben. We willen gewoon heel erg graag meer mensen hebben die echt permanent 
een aantal fretten in hun opvang kunnen hebben. Maar ondanks het overal 
rondvragen lukt dat ons helaas steeds niet.  
Gelukkig lukt het ons op dit moment met de huidige bezetting, als er een urgente 
aanvraag binnen komt om toch nog ergens een vrij plekje te vinden. Al zouden de 
hoofdopvangadressen het ook vaak wel wat rustiger willen hebben. 
 
In 2023 hebben we een record aantal fretten opgevangen herplaatst. De laatste jaren 
waren het er rond de 100 maar dit jaar schoten we door naar de 125 fretten. Dit 
kwam zeker ook door een grote groepen van 28 ex-Lab fretten. 
Eigenlijk hebben we aan dit soort fretten het minste werk, ze zijn sociaal, lief en 
goed doorvoed. Dus ze kunnen snel weer geplaatst worden. 
 
We hebben in verschillenden perioden een wachtlijst moeten aanmaken van mensen 
die hun fretten aan ons af wilden staan. We worden gewoon te vaak benaderd! 
Maar urgente gevallen gaan natuurlijk altijd voor! 
 
Ook de POF fretten groep is steeds groter aan het worden. Het zijn er inmiddels 25.  
Daarbij zitten ook 7 frunsjes. Het lukt ons niet om deze dieren te herplaatsen en 
daarom krijgen ze de POF status. 
Het vinden van financiële adoptie baasjes gaat ons steeds beter af. En we hebben 
zelfs een aantal mensen die al algemeen financieel adoptie baasje zijn geworden in 
afwachting van een eigen adoptie fret. 
 
Het vinden van verzorgbaasjes is soms ook een lastige klus. Toch lukt het iedere keer 
weer! Zo krijgen onze oudjes ook de verzorging en de aandacht die ze verdienen.  
 
2023 was weer een druk frettenjaar, maar als je ziet dat de meeste pittige bijters 
weer geplaats kunnen worden is dat alleen maar een stimulans om gewoon weer 
verder te gaan.  
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